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PROGRAMMA 2: VEILIGHEID 

  

Vraagnummer 2-16 

Fractie  

Vraag Graag nadere informatie over burgernet/amberalert 

Antwoord AMBER Alert 
De politie, ofwel het Landelijk bureau vermiste personen (LBVP), onderdeel van de 
Landelijke Eenheid binnen de Nationale Politie, is verantwoordelijk voor de inhoud 
van de AMBER Alerts. Voor AMBER Alert is de politie een unieke samenwerking 
aangegaan met softwarebedrijf Netpresenter. 
AMBER Alert is een landelijk waarschuwingssysteem bij urgente 
kindervermissingen en -ontvoeringen, waarbij via verschillende media (waaronder 
SMS) wordt gevraagd te helpen bij de opsporing van een vermist kind. Om AMBER 
Alerts te ontvangen, moet men zich aanmelden. Meer dan 2 miljoen mensen en 
duizenden organisaties hebben dat al gedaan. In 64 procent van de AMBER Alerts 
wordt het kind gevonden dankzij tips die binnenkomen op het AMBER Alert. 
Specifieke cijfers over Maastricht zijn verder niet bekend. 
 
Burgernet 
Burgernet is een lokaal systeem waarbij de burger een spraakbericht of SMS 
ontvangt op zijn mobiele telefoon als er in zijn buurt een incident heeft plaats 
gevonden, zoals diefstal of inbraak, doorrijden na een aanrijding, beroving of 
vermiste personen. Hij wordt dan gevraagd om uit te kijken naar een persoon of 
voertuig. In tegenstelling tot een AMBER Alert-bericht, bevat een Burgernet-bericht 
geen foto, maar een omschrijving van een persoon of voertuig. De kracht van 
Burgernet is om kort na een incident in een kort tijdsbestek veel burgers te bereiken 
die kunnen uitkijken naar een persoon of voertuig, hierdoor kan het voorkomen dat 
de informatie over deze persoon of het voertuig erg summier is.   
Net als voor AMBER Alert, moet de burger zich voor Burgernet aanmelden. Ook 
bedrijven kunnen zich tegenwoordig aanmelden voor Burgernet.  
Naast het versturen van Burgernet-berichten waarbij de burger om hulp wordt 
gevraagd bij de opsporing, maakt Burgernet gebruik van e-mail om de burger of 
ondernemers te informeren over een verdachte of onveilige situatie, of om te vragen 
of zij iets gezien hebben in hun buurt. 
 
Het percentage aanmeldingen afgezet tegen het aantal inwoners in Maastricht is 
8,8%, tegenover Limburgbreed gemiddeld 12,09. Hier tegenover staat dat in 2015 
er in Maastricht de meeste Burgernet-berichten, te weten 74, zijn uitgegaan.  
 
Wat betreft een hard resultaat (9%) staat Maastricht samen met Roermond op de 
11de plek van de 33 Limburgse gemeenten, dat wil zeggen dat Burgernet een 
bijdrage heeft geleverd aan de oplossing van een incident. Gemiddeld ligt dit 
resultaat voor Limburg op 9,4%. 

  

Vraagnummer 2-17 

Fractie  

Vraag Graag nadere informatie over de stavaza mbt het in voorbereiding zijnde provinciale 
Aanpak Radicalisering 

Antwoord Op provinciale schaal is (in opdracht van de Commissaris van de Koning, de 
burgemeester van Sittard-Geleen en de Chef Politie-eenheid Limburg)  een 
(ambtelijke) werkgroep geformeerd rond het thema jihadisme/radicalisering. In de 
werkgroep hebben een aantal gemeenten zitting (Maastricht, Sittard-Geleen, 
Venlo),  de politie, het OM en de provincie Limburg.  
 
De werkgroep heeft als  opdracht het vergroten van het handelingsperspectief van 
burgemeesters en het vermeerderen van kennis, waarbij tevens aandacht is voor de 
grensoverschrijdende component.  Hierbij vormen “deskundigheidsbevordering” en 
“verdieping van de integrale aanpak” belangrijke aandachtspunten. Om hieraan 
invulling te geven, wordt een (nog te organiseren) (besloten) bijeenkomst voor 



 

4 

 

burgemeesters als een adequaat  middel gezien om deze doelen te bereiken. 
In afstemming met zijn partners heeft de Commissaris van de Koning de 
burgemeesters benaderd om aan te geven welke vragen er nog zijn en welke input 
zij willen meegeven ter voorbereiding van deze bestuurlijke bijeenkomst.  
 
Op basis van deze input en op basis van gesprekken met de NCTV wordt hier 
momenteel vorm aan gegeven.  Als (voorlopige) datum van deze bijeenkomst wordt 
gemikt op 17 december aanstaande.  Afstemming hierover vindt momenteel plaats.  
Naast de burgemeesters van de provincie Limburg worden ook het OM (HOvJ en de 
politie uitgenodigd. 

  

 

PROGRAMMA 3: ECONOMIE EN WERKGELEGENHEID 

  

Vraagnummer 3-16 

Fractie  

Vraag Graag uitleg over verdeling jaarschijven impuls zakelijk bezoek 

Antwoord Het project Maastricht Treaty 25 years (MT25) wordt in 2016 voorbereid en gaat 
eind 2016 van start. Op 9 december 2016 is het namelijk 25 jaar geleden dat de 
Europese top plaatsvond in Maastricht. De provincie Limburg en de gemeente 
Maastricht zijn voornemens om op deze historische dag opnieuw een Europese top 
te organiseren. Daarnaast biedt een start in 2016 de mogelijkheid om de verbinding 
te maken met Agenda Stad, het thema dat centraal staat tijdens het Nederlands 
voorzitterschap van de EU in 2016 en het 40-jarig jubileum van de UM in 2016. 
  
In de begroting is 500.000 euro opgenomen voor het MT25 en 190.000 euro voor 
het VNG-Jaarcongres op dinsdag 6 en woensdag 7 juni 2017. Deze posten zijn in 
de kaderbrief gecombineerd gelabeld als  Impuls (zakelijk) bezoek, omdat beide 
projecten tot doel hebben een impuls te geven aan het (zakelijk) bezoek. Voor 2016 
is €310.000 opgenomen en voor 2017 €380.000. Hiervan is in beide jaren € 250.000 
bedoeld voor MT25. 
 
Op bladzijde 158 van de begroting treft u nadere toelichting op de impuls zakelijk 
bezoek.  

  

Vraagnummer 3-17 

Fractie  

Vraag Wat is de stavaza euregionaal cultuurtoeristisch dataplatform? 

Antwoord De ambitie om een culturele informatieportal op Euregionaal niveau uit te werken, 

was een uitvloeisel van Maastricht Culturele Hoofdstad 2018. Bij het vaststellen van 

de Begroting 2015 (najaar 2014) was er nog sprake van een testfase, die onder 

meer via pilots binnen LED (Limburg Economic Development) inzicht kon opleveren 

in de vorm en schaal van een dergelijke portal en in de financiering ervan. 

Ondertussen is echter de markt van de informatievoorziening voor en over cultuur 

sneller geëvolueerd dan voorspeld. Zowel digitaal (via een reeks nieuwe apps) als 

in print is het perspectief omgekeerd, van aanbodgestuurd naar vraaggedreven: in 

plaats van een overall-portal waarop alle aanbod staat, zijn communities en 

netwerken gegroeid die gebaseerd op reële vraag (bijvoorbeeld erfgoedbeleving of 

bepaald muziekrepertoire) met elkaar de informatie uitwisselen over datum, plaats 

en prijs van het aanbod. Daarnaast is de redactionele voorselectie terug van 

weggeweest: agenda‟s die zelf eerst een kwaliteitsvolle selectie maken en daarbij 

ook goed doordachte recensies bieden kennen een groeiende belangstelling bij de 

kunst- en cultuurliefhebber (zie o.a. de cultuuragenda van Zuiderlucht). De tijd heeft 

met andere woorden de oude ambitie van de overall-portal ingehaald. Daarom is die 

ambitie ook niet meer opgenomen in de Begroting 2016.  
  

Vraagnummer 3-18 

Fractie  

Vraag Benoem drie of meer concrete projecten in kader internationalisering 
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Antwoord 25 concrete Maastrichtse projecten op het vlak van internationalisering: 

 

1. Holland Expat Center South(HECS) Maastricht en transformatie HECS naar 

International Service Desk 

2. Opening van het nieuwe grensinformatiepunt voor Belgisch Limburg 

(grenswerkers) 

3. Participatie in het nieuwe UM kennisinstituut ITEM (voor de aanpak van 

grensoverschrijdende problematieken) 

4. Realisatie van de tramverbinding Vlaanderen-Maastricht 

5. Voorbereiding viering van 25 jaar Verdrag van Maastricht (2017) 

6. Voorbereiden organisatie European Association of Archeologists 2017 in 

Maastricht bij gelegenheid van 25 jaar Verdrag van Maastricht en Verdrag 

van Malta 

7. Rivierpark Maasvallei 

8. Realisatie Europese Route d‟Artagnan voor ruiters, fietsers en wandelaars 

9. Uitbreiden buurtalenonderwijs 

10. Het actieprogramma „Student en Stad‟ wordt samen met de Universiteit 

Maastricht actief verder vorm gegeven en uitgevoerd. Een International 

Students Club is hier onderdeel van 

11. Uitvoering Stedenbanden 

12. In 2016 moet in het kader van de nationale Agenda Stad en de Europese 

Urban Agenda de City Deal Euregion LIVE, als essentieel toekomstig 

(Eu)regionaal stedelijk living lab (met onder meer focus op het wegnemen 

van belemmeringen op de grensoverschrijdende arbeidsmarkt) zijn beslag 

gaan krijgen 

13. Ontvangen inkomende delegaties uit onze zusterstad Chengdu met focus 

op gebied van economie, toerisme en life sciences, en organiseren van een 

bestuurlijk en thematisch bezoek uit Maastricht aan Chengdu op gebied van 

economie en bestuur in de periode september–oktober 2016 

14. Organiseren Europese week 2016 

15. Op hoofdonderdelen en belangrijke thema‟s is de gemeentelijke 

dienstverlening steeds meer Engelstalig en in 2016 gaan we door met het 

verder versterken daarvan 

16. Internationaal aantrekken van nieuwe bedrijvigheid met specifieke aandacht 

voor o.a. de clusters life sciences, contact & customer service centers, 

topwinkels en nieuwe winkelconcepten 

17. De meertaligheid van het Maastrichtse cultureel aanbod vergroten, zowel in 

de communicatie als in de vorm van het aanbod 

18. Samenwerking met Kultureel Overleg Maastricht (KOM) en de grote 

aanbieders (Theater aan het Vrijthof, Toneelgroep Maastricht) om waar 

mogelijk boventiteling –gelijktijdige vertaling in beeld brengen boven het 

toneel- te realiseren 

19. Maastrichtse cultuurinstellingen sluiten aan bij het Interreg V project 

„Impact‟ onder leiding van Théâtre de Liège (vervolg op Euregio 

Theater/Dans – Interreg IV) 

20. Uitvoering van het programma Mode Hasselt-Maastricht. Gericht op de 4 

lijnen; marketing, stimuleren van ondernemerschap, fysieke huisvesting en 

het verknopen van verbindingen 

21. Verbeteren meertaligheid: via het project Gastvrij Maastricht wordt dit verder 

opgepakt en vormgegeven 

22. De incubator Performing Arts AINSI wordt in het kader van het 

uitvoeringsprogramma Creatieve Industrie verder versterkt met het 

aantrekken en vestigen van nieuwe podiumkunstgezelschappen, een 

versterkte gemeenschappelijke branding en het verbinden ervan met 

overige Euregionale productieplatforms in het kader van Interreg V 

23. Europese subsidieverwerving: waar mogelijk Europese middelen voor 

Maastrichtse projecten genereren 

24. Lobby (lead: provincie Limburg) voor het verbeteren van de 
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grensoverschrijdende openbaar vervoersverbindingen, meer in het 

bijzonder de treinverbindingen naar Luik/Brussel en naar Aken 

25. Met de gemeenten Riemst en Lanaken wordt -vooralsnog zonder een 

gezamenlijke visie- afstemmingsoverleg gevoerd over cijfers en beleid. Dit 

overleg wordt in 2016 voortgezet en wellicht doorontwikkeld tot een 

grensoverschrijdende woonmonitor. 

  

Vraagnummer 3-19 

Fractie  

Vraag Bevorderen van topcultuur: Europees relevante topevenementen: graag meer 
toelichting 

Antwoord De eigen gemeentelijke culturele instellingen zetten versterkt in op het naar 
Maastricht halen van internationaal relevante topproducties. Het Theater aan het 
Vrijthof doet dit door de internationale programmering „Tijdens TEFAF‟ met voor 
Nederland exclusieve theater-, dans- en muziekvoorstellingen, door de 
internationale coproducties (en de spreiding ervan achteraf) die opgezet worden in 
het festival Musica Sacra, door de showcase-functie voor gerenommeerde 
internationale dansprogrammeurs (60 in 2015) tijdens de Nederlandse Dansdagen 
en door het uitwerken van de samenwerking met de Euregionale theaters en 
productiehuizen in de projecten „IMPACT‟ (Théâtre de Liège), „JONG‟ (met 
Productiehuis P2, C –Mine Genk en Krokusfestival Hasselt). Het Centre 
Céramique/NHMM realiseert van haar kant exposities op basis van internationale 
samenwerking en uitwisseling met o.a. het Gallo-Romeins Museum Tongeren (in 
2015 de Vikingen), het Germanisch Römisch in Keulen (in 2015 In de sporen van 
Augustus) of World Press Photo, en met overige partners uit de Euregio. 

  

Vraagnummer 3-20 

Fractie SP 

Vraag Project Cool, wanneer komen de zonnepanelen? 

Antwoord Wij nemen aan dat bedoeld wordt het platform Cool. Zie hiervoor bladzijde 145 van 
de begroting. 

  

 

PROGRAMMA 4: SOCIALE ZEKERHEID EN RE-INTEGRATIE 

  

Vraagnummer 4-10 

Fractie LPM 

Vraag Voor 2016 staat Maastricht Heuvelland waarschijnlijk een korting van 5,8% op de 
bijstand te wachten. Dat zou landelijk 58,6 mln betekenen en voor Maastricht 3 mln. 
Hoe wordt deze korting opgevangen of wordt deze korting doorgevoerd op de 
bijstand en in welke vorm? 

Antwoord Het ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid heeft op 1 oktober 2015 de 
voorlopige budgetten voor de bijstand 2016 bekend gemaakt. Het verdeelmodel is 
voor 2016 op een aantal onderdelen (criteria) aangepast hetgeen geleid heeft tot 
verschuiving in de budgetten. Voor Maastricht betekent het dat we zo‟n € 
3.000.000,- (-5,1%) minder krijgen ten opzichte van dit jaar (dus afgezet tegen het 
verdeelmodel van 2015). Omdat er dit jaar sprake zal zijn van een behoorlijk 
overschot biedt het nieuwe voorlopige budget voor Maastricht ondanks de 
neerwaartse bijstelling nog enige ruimte. Overigens is met voornoemd overschot 
2015 in de begroting 2016 nog geen rekening gehouden. 
Omdat de bijstandsnormen wettelijk bepaald zijn, kan een negatieve bijstelling van 
het budget niet inhouden dat een korting op de bijstand wordt doorgevoerd. 
Budgetbeheersing vindt vooral plaats door de instroom te beperken en door de 
uitstroom te bevorderen. Mensen aan het werk houden en aan het werk helpen blijft 
dus voorop staan. 
De Heuvellandgemeenten ontvangen net als Maastricht ieder afzonderlijk een 
budget voor bijstandsuitgaven. 
Tenslotte kan nog worden opgemerkt dat de nieuwe budgetten weer flinke 
verschuivingen laten zien. De staatssecretaris is hierover nog via de VNG in 
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gesprek met gemeenten (met name de G4). 

  

Vraagnummer 4-11 

Fractie LPM 

Vraag Er worden 70 groeibanen en 150 part. Banen voor de jeugd gecreëerd Hoeveel 
banen worden gecreëerd voor 40 plussers? 

Antwoord In het kader van intensiveringsvoorstellen Participatie is het de bedoeling dat 90 
groeibanen en 150 participatieplaatsen worden gerealiseerd. De groeibanen zijn 
inderdaad bestemd voor jongeren. De participatieplaatsen zijn er in beginsel voor 
alle bijstandsgerechtigden, maar bij het vullen van de plaatsen zullen consulenten 
zich met name gaan richten op de doelgroep 45+.  Overigens is deze doelgroep al 
langer een prioritaire doelgroep, wat mede blijkt uit het relatief groot aantal re-
integratie trajecten dat de afgelopen 2 jaar voor deze doelgroep is/wordt opgestart. 

  

Vraagnummer 4-12 

Fractie LPM 

Vraag Wanneer worden kinderen die zonder eten naar school worden gestuurd van Eten 
voorzien? Er gaat veel te veel tijd overheen voor de kinderen echt van hun honger 
afgeholpen worden, Gaat u daar geld voor uittrekken om ontbijt op school te 
verstrekken? Immers als kinderen te weinig eten krijgen dan is dat slecht voor de 
gezondheid en de groei. 

Antwoord Ten aanzien van dit onderwerp is in de RIB van 29 september aangegeven wat we  
aan acties ondernemen op dit thema en hoe we de GGD een belangrijke rol geven 
als enerzijds uitvoerder van bijvoorbeeld het programma “de gezonde school”, en 
anderzijds als onderzoeker. 
Kinderen in armoede vormen een belangrijk onderdeel van het armoedeplan dat dit 
jaar nog ter beschikking komt van de Raad. 

  

Vraagnummer 4-13 

Fractie SP 

Vraag hoe kan het dat de netto arbeidsparticipatie in 2014 maar 58,3 % is terwijl het aantal 
niet-werkende werkzoekenden slechts 9,7% was? (blz. 66) 

Antwoord De netto arbeidsparticipatie duidt op het aandeel werkzame beroepsbevolking in de 
bevolking (beroeps- en niet-beroepsbevolking).  
Het aantal niet werkende werkzoekenden is een cijfer dat afkomstig is van het 
UWV. Het geeft het percentage aan van mensen die op zoek zijn naar een baan of 
een baan hebben voor minder dan 12 uur per week maar die zich beschikbaar 
stellen voor meer dan 12 uur per week. 
Het gaat dus om twee afzonderlijke percentages.   

  

Vraagnummer 4-14 

Fractie SP 

Vraag -blz.67 “Ook wordt de burger een zoektermijn van vier weken opgelegd”: is daar niet 
aan te ontkomen?is dit zo opgelegd door het Rijk? 

Antwoord De zoektermijn  van vier weken is een wettelijke verplichting voor jongeren van 18 
tot 27 jaar (artikel 41, vierde lid Participatiewet). Voor bijstandsgerechtigden van 27 
of ouder geldt die plicht niet.  
De term zoektermijn op pagina 67 van de programmabegroting duidt voor deze 
groep dan ook eerder op de methodische aanpak die voortvloeit uit het gemeentelijk 
re-integratiebeleid, waarin primair is vastgelegd dat de eigen verantwoordelijkheid 
voorop staat. Dit betekent meer concreet dat mensen die bijstand vragen en in staat 
zijn zelfstandig naar werk te zoeken, eerst vier weken zelf actief op zoek moeten 
gaan naar betaald werk. In die zin is hier dan ook meer sprake van een 
activeringstermijn.  
Voor mensen die niet of in mindere mate zelfstandig naar werk kunnen zoeken,  
wordt op maat ondersteuning geboden. 

  

Vraagnummer 4-15 

Fractie SP 



 

8 

 

Vraag blz. 68: over “het instrument werken met behoud van uitkering”: wordt dat voor 
iedereen ingezet, of alleen in bepaalde gevallen? Welke dan? Hoe ziet dit er dan 
uit? Ook hier: moet dit van het Rijk of is dit een keus van de gemeente? 

Antwoord Volgens het geldend re-integratiebeleid Maastricht-Heuvelland gaan mensen 
werken naar vermogen en doen zij dat bij voorkeur bij werkgevers in reguliere 
banen. Economische onafhankelijkheid is hierbij het primaire doel. Wanneer dat niet 
lukt en/of regulier werk nog niet tot de mogelijkheden behoort, werken mensen naar 
vermogen in andere vormen van werk (gesubsidieerd werk, werken met behoud van 
uitkering, tegenprestatie, beschut werk, dagbesteding).  Zij doen dat in de wijken en 
kernen van de regio Maastricht-Heuvelland in het beheer van de openbare ruimte, 
bij maatschappelijke organisaties, bij verenigingen etc. Op die manier worden zij in 
staat gesteld om ervaring op te doen en zich verder te ontwikkelen. Ook kan op 
deze manier een koppeling gemaakt worden met andere beleidsvelden (zoals de 
WMO). Dit soort initiatieven dragen bij aan burgerkracht. Deze andere vormen van 
werk zijn nader omschreven in diverse uitvoeringsbesluiten. Daarin wordt 
aangegeven welk instrument in welke situatie het beste kan worden ingezet. 

  

Vraagnummer 4-16 

Fractie SP 

Vraag blz 69: “in voorkomende gevallen” moet de gemeente “de beheersing van de 
Nederlandse taal gaan toetsen en eventueel gaan sanctioneren”: welke gevallen en 
hoe doet de gemeente dat en met welke sancties wanneer? 

Antwoord Indien een redelijk vermoeden bestaat dat een bijstandsgerechtigde niet of niet in 
voldoende mate de Nederlandse taal beheerst, noodzakelijk voor het naar 
vermogen verkrijgen, het aanvaarden en het behouden van algemeen 
geaccepteerde arbeid, dient de gemeente de bijstand te verlagen zoals aangegeven 
in artikel 18b van de Participatiewet. 
De wet schrijft verplicht voor wanneer, in welke mate en voor welke duur de bijstand 
moet worden verlaagd. De zogenoemde “taaleis” gaat in op 1 januari 2016 voor 
nieuwe gevallen. Voor het zittend bestand geldt een overgangstermijn van een half 
jaar. Een inschatting is dat het merendeel van de bijstandsgerechtigden aan de 
taaleis voldoet. Artikel 18b Participatiewet geeft aan dat alleen een taaltoets moet 
worden afgenomen indien de bijstandsgerechtigde : 
a. niet gedurende acht jaar Nederlandstalig onderwijs heeft gevolgd; 
b. geen diploma inburgering als bedoeld in artikel 7, tweede lid,  
onderdeel a, van de Wet inburgering kan overleggen; en 
c. geen ander document kan overleggen waaruit blijkt dat hij de  
vaardigheden in de Nederlandse taal beheerst. 
 
Moet er een taaltoets volgen en blijkt daaruit dat de taalbeheersing onvoldoende is 
dan kan een verlaging worden afgewend wanneer de bijstandsgerechtigde binnen 
een maand begint met het verwerven van de vaardigheden in de Nederlandse taal. 
Een verlaging is ook niet aan de orde wanneer verwijtbaarheid ontbreekt (iemand is 
bijvoorbeeld niet bij machte de taal te beheersen). Momenteel is de sociale dienst 
bezig met het doorlichten van het bestand. Daarnaast is het de bedoeling dat 
bijstandsgerechtigden die op taalles moeten, worden gefaciliteerd. Zo zullen er in dit 
kader gesprekken worden gevoerd met onderwijsinstellingen die de taalvaardigheid 
kunnen verbeteren. Bijstandsgerechtigden weten dan waar ze snel en goed terecht 
kunnen. Het streven is te voorkomen dat uiteindelijk sancties moeten worden 
toegepast. 

 

PROGRAMMA 5/6: SAMENLEVEN 

  

Vraagnummer 5/6-8 

Fractie MV 

Vraag Er wordt melding gemaakt van vier succesvolle projecten. Wijkhuis Masterhome van 
The Masters, Zorgboerderij Daalhoeve, Athos eet-maakt-doet en de Blauwe Zorg (70 
zorgpakketten nieuwe vorm van zorgverlening in Wittevrouwenveld/Nazareth samen 
met VGZ). Inhoudelijk staat er verder niet veel over deze succesvolle projecten in de 
begroting. Graag hadden we wat meer inzicht in de voortgang van deze projecten? 
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Kunnen wij bijvoorbeeld in een stadsronde geïnformeerd worden over deze vier 
succesvolle project? 

Antwoord Als aanvulling op de Toekomstagenda (stadsronde) ontvangt u nog een nadere 
toelichting op bovengenoemde initiatieven. Het college heeft voor deze initiatieven 
gekozen vanuit het oogpunt dat deze initiatieven reeds goed op weg zijn. Het 
organiseren van een aanvullende stadsronde op dit onderwerp is aan de Raad in 
samenwerking met de Griffie.  
Daarnaast komen we met een tender regeling rondom het sociaal ondernemerschap. 
Er is een toenemend besef dat de problemen waarmee we als maatschappij 
geconfronteerd worden, hardnekkig zijn en om alternatieve oplossingen vragen . Het 
complexe karakter van deze problemen maakt dat de oplossing niet langer bij één 
partij ligt, maar vraagt om een innovatieve aanpak. In toenemende mate wordt een 
actieve bijdrage van het bedrijfsleven verwacht. Sociaal ondernemerschap is een vorm 
van ondernemerschap waarbij het ontdekken, evalueren en exploiteren van kansen 
primair is gericht op een sociaal doel. De sociale ondernemer combineert een 
idealistische gedrevenheid om een bijdrage te leveren aan een sociaal vraagstuk met 
de eigenschappen van een ondernemer. 

  

Vraagnummer 5/6-9 

Fractie MV 

Vraag Deze zijn nu operationeel. Het is nu zaak dat de burgers van de stad hiermee bekend 
worden gemaakt. 
Hoe gaat de PR hieromtrent nu verder verlopen? Hoe worden de 
gehandicaptenorganisaties, ouderenbonden 
en andere belangenplatforms hierbij ingeschakeld? Zij kunnen een en ander goed 
promoten onder hun leden, ect. 

Antwoord In de communicatie naar de burger wordt gesproken over procesadviseur Werk, Jeugd 

en Zorg of “Bel Cindy” en „het burgerpanel‟. De bestaande systemen van de gemeente 

worden niet overgeslagen. De communicatie over het sociaal domein en, de 

communicatie over de procesadviseur en het burgerpanel sluiten  naadloos op elkaar 

aan.   

  

Vanaf 22 september 2015 is de procesadviseur bereikbaar via het gemeentelijk 

telefoonnummer 14043 of via Cindy@maastricht.nl. Burgers worden met regelmaat 

geïnformeerd over de mogelijkheid voor het inschakelen van de procesadviseur (Bel 

Cindy). Op 22 oktober  is in 1Maastricht (Berichten uit Maastricht, middenpagina) een 

artikel verschenen dat burgers oproept signalen over de transitie in het sociaal domein 

te melden. Dit is de start van een terugkerende artikelenreeks. Herhaling en het geven 

van voorbeelden vormen de rode draad. In het volgende artikel (medio november) 

wordt het burgerpanel voorgesteld. De werving van de burgerpanelleden vordert snel 

en het animo om deel te nemen is boven verwachting. 

  

Voor het overige zoeken we qua communicatie de breedte en vragen de burger via 

zoveel mogelijk verschillende kanalen om zich te melden bij de „Bel Cindy‟ en het 

burgerpanel. Denk hierbij aan TV Maastricht, schrijvende pers maar ook Twitter, 

Facebook en de websites van de Maastrichtse politieke partijen. Ook zijn 

Kennismakingsgesprekken met belangenverenigingen en instanties gestart. Naast de 

gesprekken is er een folder/flyer in ontwikkeling zodat we ook fysiek aanwezig zijn in 

alle folderrekken van verenigingen, huisartsenposten, buurtcentra, enz.  
  

Vraagnummer 5/6-10 

Fractie MV 

Vraag Actief ondersteunen van het verdrag van de VN voor mensen met een beperking. 
De MV had ook hierin wat meer inzicht. Wat houdt het VN-verdrag in? Kunnen 
mensen met een beperking hieraan rechten ontleden? Heeft het consequenties voor 
het gemeentelijk beleid? Hoe speelt de gemeente Maastricht hierop in? Graag hadden 
we hierover ook wat meer inzicht, mogelijk ook via een stadsronde. 

Antwoord Het actieplan sociale inclusie van de coalitie voor inclusie wordt begin 2016 
gepresenteerd. Hiermee spelen we in op het VN-verdrag samen met de doelgroep. 

mailto:Cindy@maastricht.nl
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Daarin wordt tevens meer aandacht besteed aan de inhoud en mogelijkheden van het 
verdrag. 

  

Vraagnummer 5/6-11 

Fractie MV 

Vraag Er komt samenwerking om medewerkers in de zorg die door transformaties hun baan 
verliezen te begeleiden naar een nieuwe baan. Over welke aantallen medewerkers 
spreken we? Hoe gaat die begeleiding uitzien?   

Antwoord Zie voor de aanpak bladzijde 20 van de begroting. Voor de gevraagde cijfers, zie 
onderstaande tabel. 

 
wij zijn en blijven alert op mogelijkheden mensen uit deze doelgroep aan het werk te 
helpen. In dit verband wordt momenteel bezien of een initiatief van "Zorg aan zet" 
daartoe mogelijkheden biedt. 

 
 

 

Vraagnummer 5/6-12 

Fractie MV 

Vraag Informatie en cliëntenondersteuning over alle verandering is hard nodig. De MV heeft 
al eerder aangeven dat wij de informatie-voorziening en de cliëntenondersteuning niet 
goed georganiseerd vinden. Veel mensen kunnen deze niet vinden. Hoe gaat het 
college deze voorzieningen de komende tijd verbeteren? 

Antwoord We hebben een centrale toegang in de vorm van het toegangsteam bij sociale zaken, 
aanvulling is ons inziens niet nodig. Burgers komen over het algemeen via heel 
uiteenlopende kanalen met hun vragen. Het centrale nummer 14-043 is daarbij een 
veel gebruikte ingang. Het WMO loket heeft bijvoorbeeld in de eerste maanden tot en 
met eind juli 14.000 vragen en meldingen gekregen middels dit nummer. Daarnaast 
worden ook veel vragen gesteld bij de loketten in de buurt of bij huisartsen. Komen tot 
een uniforme vraagbaak is niet dekkend voor de hele doelgroep. Regelmatig 
informatie verstrekken is van wezenlijk belang. Zo wordt er momenteel gewerkt aan 
weer een nieuwe versie van de folder mbt de nieuwe wetgevingen. Streven daarbij is 
om de informatie zo optimaal mogelijk te houden en snel in te spelen op vragen. Het 
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cliëntonderzoek dat in de herfst start en opvolging is van de eerste 250 casussen geeft 
ook weer inzicht in de informatiebehoefte. Samen met de doelgroep de informatie 
verstrekking optimaal houden is daarbij wezenlijk. Hiervoor wordt de doelgroep 
regelmatig bevraagd.  
Voor wat betreft klachten zijn er tevens verschillende kanalen. Van formele procedures 
tot de door de raad ingestelde ombudsfunctie. 

  

Vraagnummer 5/6-13 

Fractie MV 

Vraag U schrijft in de begroting dat u de ervaringsdeskundigheid meer gaat betrekken bij het 
beleid. Wij juichen dat als MV enorm toe. Hoe gaat het college dat de komende tijd 
gestalte geven? Wat moeten we ons 
daar verder bij voorstellen? 

Antwoord Wij kijken afhankelijk van de inhoud naar mogelijkheden, Een goed voorbeeld is een 
project bij jeugd “Into your place, your school” van Levanto. Een project dat samen met 
de doelgroep is vormgegeven   

  

Vraagnummer 5/6-14 

Fractie MV 

Vraag Het faciliteren van cliëntenondersteuning bij het keukentafelgesprek. Wat moet we ons 
hierbij verder voorstellen? Is dat een onafhankelijke ondersteuning? Van wie? Hoe 
kunnen cliënten daar een beroep op doen?  

Antwoord Ter ondersteuning van de cliënt heeft de gemeente onafhankelijke cliëntondersteuning 
ingekocht bij MEE. Te denken valt daarbij aan: onafhankelijk advies, ondersteuning bij 
het verwoorden van de vraag en bijstaan bij het keukentafelgesprek. Mocht tijdens het 
gesprek blijken dat er andere ondersteuning nodig is, bijvoorbeeld gericht op het 
aanleren van bepaalde vaardigheden of het opbouwen en gebruik maken van een 
netwerk. Cliënten kunnen hier gratis gebruik van maken. Hetzij rechtstreeks via MEE 
danwel via de toegang. De toegang kan ook advies geven over andere mogelijkheden 
voor cliëntondersteuning 

  

Vraagnummer 5/6-15 

Fractie MV 

Vraag Het PGB en de SVB. 
De MV juicht de actie van de wethouder om de PGB's niet meer door de SVB te laten 
uitbetalen enorm toe. Voor 1200 PGB'ers is het geregeld dat de gemeente die zelf 
uitbetaald. Dit is verlengd tot 1 mei 2016.1200 andere PGB'ers zitten nog vaak met de 
ellende van de SVB. Is het mogelijk om ook deze PGB'ers nu over te nemen? Hoe 
kunnen we nog krachtiger een signaal aan het ministerie afgeven dat het zo niet 
verder kan? 

Antwoord De gemeente is op dit moment niet voornemens alle PGB‟s van de SVB over te 
nemen maar onderstreept wel dat er nog steeds problemen zijn met mensen die voor 
hun PGB afhankelijk zijn van de SVB. Hierover is voordurend overleg. Onder andere 
met de Directie van de SVB uit Den Haag. Maar ook in de uitvoering wordt regelmatig 
geschakeld met het team van experts dat is ingesteld om problemen snel op te lossen. 
Ook stellen we de problemen bij de Tweede kamer aan de orde. Zo is de pho zelfs 
door de Kamercommissie bevraagd. 

  

Vraagnummer 5/6-16 

Fractie MV 

Vraag Budget voor MEE blijft gehandhaafd op het niveau 2015. 
De MV wil graag inzicht krijgen in de cliëntenondersteuning die MEE in 2015 heeft 
gegeven. Wij krijgen veel signalen dat deze ondersteuning niet optimaal functioneert. 
Ook hierover willen wij graag beter geïnformeerd worden, mogelijk in een stadsronde. 

Antwoord Wij ontvangen ieder kwartaal een rapportage van MEE. In de eerste helft van het jaar 
hebben 508 cliënten in Maastricht gebruik gemaakt van MEE. De Raad kan er 
natuurlijk voor kiezen om MEE uit te nodigen om verder te spreken over haar 
ondersteuning van Maastrichtse bewoners. 
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Vraagnummer 5/6-17 

Fractie MV 

Vraag Monitoring: onderzoek UM/Hogeschool Zuyd: E 200.000,00 voor twee jaar. 
Graag wat meer informatie over dit onderzoek? 

Antwoord Het doel van de monitor is tweeledig. Allereerst willen we weten of mensen in een 
kwetsbare positie in een positieve spiraal terecht komen door deelname aan een van 
de projecten die worden gefinancierd door het SIF. Worden ze daadwerkelijk meer 
zelfredzaam, krijgen ze meer ruimte om deel te nemen aan de samenleving en wordt 
de samenleving echt „inclusiever‟? Ten tweede zoeken we naar nieuwe vormen van 
publieke verantwoording. Hoe kun je de inzet van publieke middelen in algemene 
voorzieningen legitimeren? 
  
We laten een participatieve etnografische onderzoek uitvoeren. Dat betekent dat de 
onderzoeker zelf gaat deelnemen aan de verschillende projecten om zo als onderdeel 
van het sociale netwerk van de deelnemers te ervaren en te horen wat deelname voor 
de verschillende mensen betekent. De evaluatie zal herkenbaar zijn voor de 
deelnemers en de betrokken partijen eromheen, omdat hun eigen woorden als input 
worden gebruikt. Ook wordt het onderzoek gedurende het experiment ingezet voor 
reflectie en dialoog met deelnemers en betrokken partijen. 

  

Vraagnummer 5/6-18 

Fractie LPM 

Vraag regiotaxi wordt afgeschaft , dit is een bezuiniging. Mensen slecht ter been, 
gehandicapten bij een centraal gaan opstappen? Hoe komen ze tot dat centrale punt 
als ze niet zo ver kunnen lopen? Gaan we terug naar af omdat de mensen dan maar 
thuisblijven? Jagen we de mensen niet op kosten als e een taxi moeten nemen? 

Antwoord Omdat op 10 december 2016 de huidige concessie voor Regiotaxi (Wmo) in heel 
Limburg afloopt – tegelijk met de OV-concessie - dienen Limburgse gemeenten voor 
deze datum een uitwerking te hebben ontwikkeld voor het vervoer van 
mobiliteitsbeperkten met een Wmo-indicatie. Het gezamenlijke traject (32 Limburgse 
gemeenten waaronder Maastricht) om tijdig een goed alternatief voor Regiotaxi Wmo 
te realiseren, loopt op dit moment in samenwerking met de Provincie Limburg.  
 
Er zijn echter kansen om dit vervoer efficiënter, cliëntgerichter en beter passend 
binnen de financiële kaders te organiseren. Centraal in een te kiezen aanpak staat de 
ambitie om de maatschappelijke participatie van onze inwoners te verbeteren en te 
borgen door het realiseren van een naadloze koppeling tussen Openbaar Vervoer en 
goed georganiseerd doelgroepenvervoer. De mobiliteitsvraag van de burger en diens 
mogelijkheden zijn hierbij uitgangspunten. 
 
Gemeenten zijn echter verantwoordelijk voor het brede doelgroepenvervoer. Dit 
bestaat uit:  
• Leerlingenvervoer op basis van de Wet op het primair onderwijs, de Wet op de 

expertisecentra en de Wet op het voortgezet onderwijs; 

• Wmo-vervoer: op basis van de Wmo (Regiotaxi);  

• Wsw-vervoer (Wet sociale werkvoorziening) van werknemers van en naar de 

locatie waar beschut werk wordt verricht; 

• Per 1-1-2015 (het voormalige AWBZ-)Vervoer van en naar dagbesteding, 

dagopvang Wmo; 

• Per 1-1-2015 Vervoer van jeugdigen op basis van de Jeugdwet. 

Gemeenten onderzoeken daarom momenteel ook de mogelijkheden om de diverse 
vormen van doelgroepenvervoer te bundelen. Dit kan enkel gefaseerd gezien de 
looptijd van de huidige contracten en afspraken. Per december 2016 zal dus allereerst 
het Wmo-vervoer op een vernieuwende wijze worden georganiseerd. 

  

Vraagnummer 5/6-19 

Fractie LPM 

Vraag Er schijnt een schema te zijn hoe de opvang geregeld wordt nu de groepen 
verslaafden/ niet verslaafden/ psych. Patiënten worden gehuisvest. Kunnen we dat 
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schema ivm de begrotingsbehandeling krijgen? 

Antwoord De groep daklozen die zich meldt voor de nachtopvang worden sinds medio oktober 
verdeeld over 3 locaties: Statensingel 9, Francois de Veyestraat 4 en de Kolonel 
Millerstraat. De mensen komen aan op Singel 9 en worden van daaruit begeleid 
vervoerd naar de 2 andere locaties (en daarvandaan de volgende ochtend ook weer 
terugvervoerd naar dagactiviteiten of Singel 9). Bezoekers van Singel 9 die voor de 
nacht gebruik maken van Kolonel Millerstraat of Francois Veyestraat zijn de 
zogenaamde high potentials; mensen die relatief snel een vervolgstap kunnen maken 
naar een vorm van Beschermd Wonen. Hiermee lopen we al een beetje voorop op de 
stappen die we vanaf januari 2016 willen zetten binnen de maatschappelijke opvang. 
De deze week aan de Raad toegestuurde Raadsinformatiebrief met hieraan 
toegevoegd een schematisch overzicht, waarin verwerkt een plan van aanpak,geeft 
hierover informatie. 

  

Vraagnummer 5/6-20 

Fractie LPM 

Vraag De gemeente gaat aan de slag met allerlei projecten , zorgpremies, in de wijk die door 
burgers worden ingevuld, bv Masters, daalhof etc. U geeft aan dat de universiteit de 
projecten gaan monitoren en controleren , de doelen bereikt, zijn subsidies goed 
ingezet? Heeft de gemeente helemaal geen rol hierin? 

Antwoord De gemeente verstrekt de universiteit de opdracht om de nieuwe zorginitiatieven 
gedurende twee jaar intensief te volgen. Daarbij komen uiteenlopende aspecten aan 
de orde. Allereerst willen we weten of mensen in een kwetsbare positie in een 
positieve spiraal terecht komen door deelname aan een van de projecten die worden 
gefinancierd door het SIF. Worden ze daadwerkelijk meer zelfredzaam, krijgen ze 
meer ruimte om deel te nemen aan de samenleving en wordt de samenleving echt 
„inclusiever‟? Ten tweede zoeken we naar nieuwe vormen van publieke 
verantwoording. Hoe kun je de inzet van publieke middelen in algemene voorzieningen 
legitimeren? 
  
We laten een participatieve etnografische onderzoek uitvoeren. Dat betekent dat de 
onderzoekers zelf gaat deelnemen aan de verschillende projecten om zo als 
onderdeel van het sociale netwerk van de deelnemers te ervaren en te horen wat 
deelname voor de verschillende mensen betekent. De evaluatie zal herkenbaar zijn 
voor de deelnemers en de betrokken partijen eromheen, omdat hun eigen woorden als 
input worden gebruikt. Ook wordt het onderzoek gedurende het experiment ingezet 
voor reflectie en dialoog met deelnemers en betrokken partijen. 

  

Vraagnummer 5/6-21 

Fractie LPM 

Vraag 1) Een overzicht van alle vrijwilligersactiviteiten plus toegekende subsidies. 

2) Op welke wijze leggen initiatiefnemers verantwoording af over toegekende 

subsidies? 

Antwoord 1) Zie beantwoording B4 

2) Voor de verantwoording van subsidies zijn zowel de Regeling subsidies 

vrijwilligersactiviteiten 2015 als de Algemene Subsidieverordening (ASV) van 

toepassing. Zowel de regeling als de ASV gelden voor alle vrijwilligersorganisaties, 

dus zowel grote als kleine incl. de buurtplatforms. De Regeling subsidies 

vrijwilligersactiviteiten 2015 is een uitvoeringsregeling van de ASV. 

Subsidies worden toegekend op basis van een aantal inhoudelijke toetsingscriteria 

vastgelegd in de Regeling subsidies vrijwilligersactiviteiten 2015, waar aanvragen aan 

moeten voldoen willen ze in aanmerking kunnen komen voor subsidie.  

Bij de definitieve verantwoording en vaststelling van de subsidie (achteraf), wordt 

uiteraard ook getoetst of de verleende subsidie ook inderdaad gebruikt is voor de 

inhoudelijke doelstellingen waarvoor de subsidie werd verleend en worden dus 

opnieuw getoetst aan de subsidiecriteria van de Regeling subsidies 

vrijwilligersactiviteiten 2015. 

 

Hoe de verantwoording bij de verschillende subsidiebedragen er uit moet zien en 
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welke stukken moeten worden overlegd is vastgelegd in de ASV t.a.v. de definitieve 

vaststelling van subsidies na verantwoording door de aanvrager (proces).  

In het kort komt het er op neer dat burgemeester en wethouders de subsidie als volgt 

definitief vaststellen: 

- Bij subsidies tot € 5.000,--, wordt de subsidie direct of ambthalve vastgesteld 

binnen 13 weken na het einde van de activiteiten. De vrijwilligersorganisatie heeft 

geen actieve informatieplicht. Burgemeester en wethouders kunnen organisaties 

verplichten om informatie te verstrekken over de wijze van besteding. 

- Bij subsidies tussen de € 5.000,- en € 50.000,-  dient de aanvragen actief om een 

definitieve vaststelling van de subsidie te verzoeken en daarbij een inhoudelijk en 

financieel verslag te overleggen. Burgemeester en wethouders stellen de subsidie 

dan definitief vast. 

- Bij subsidies boven de € 50.000,- dient de aanvrager eveneens actief om een 

 definitieve vaststelling van de subsidie te verzoeken, maar dient naast een 

 inhoudelijk en financieel verslag ook een accountverklaring te worden overlegd.   

 In alle gevallen kunnen burgemeester en wethouders extra informatie 

 opvragen wanneer zij dat nodig achten. 

  

Vraagnummer 5/6-22 

Fractie  

Vraag Graag blz.78 concretiseren  

Antwoord Aanpak publieke gezondheid 

Beoogde prestaties 2016 Realisatie 
2016 

 Bevorderen gebiedsgerichte netwerksamenwerking, met 

name gericht op wijken met een laag sociaal economische 

status.  

Voorbeelden hiervan zijn: Jongeren op GezondGewicht 

waarbij wij samenwerken  met partners als scholen, welzijn, 

sport in de directe omgeving van bewoners.   

GIDS: intensieve samenwerking tussen de wijkverpleging en 

het professionele netwerk zoals het sociaal team.  

 We hebben MEE opdracht geven om de coördinatie van het 

netwerk voor Integrale Vroeghulp door zetten en verder te 

verbinden met de activiteiten van het team Jeugd. 

 Met het netwerk van partners plan opstellen voor 

vroegsignalering en vroege interventie bij de aller jongste 

kinderen samen met partners actief in IMH (Infant  Mental 

Health). 

 Bevorderen van samenwerking tussen welzijns-, care- en 

medische cureprofessionals.(verbinden van welzijn-zorg en 

medische zorg, teneinde zorgkostenefficiency te verbeteren, 

vgl. Aliantie Santé)  

 Blauwe Zorg experiment in Wittevrouwenveld en Nazareth 

 (zie hiervoor ook het SIF) 

 Stimuleren van nieuwe, innovatieve initiatieven voor informele 

(gezondheids)zorg. (voorbeeld: Gezondheidsplein Moetiara 

Maloekoe)  

 Door middel van opnemen van dit thema in de 

 subsidietenders vrijwilligersorganisaties.  

 Samen met de doelgroepen opzetten van 

preventieprogramma‟s, gericht op gezonde leefstijl 

(waaronder ook voorkomen van verslaving).  

 Zoals aansluiting realiseren bij onderwerpen en resultaten uit 

 gesprekken van onderzoek Mondriaan met sleutelfiguren in 

 De Heeg. Vanuit GIDS/Blauwe Zorg met een scan van de 

 gezondheid in die wijk de wijk in gaan: samen met burgers in 
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 gesprek omtrent wat en hoe. 

 Faciliteren van gezondheidsinitiatieven op het gebied van 

gezond gedrag, gezonde leefstijl en bewegen (Tenders 

school- en wijkinitiatieven).Buurtagenda staat 

centraal.(Buurten stellen zelf prioriteiten en worden hierin 

geholpen door wijkscans)  

  Zie bovenstaande 

 Vrijwilligersorganisaties betrekken in invulling verschuiving 

van arrangementen: van (overgenomen) zorg naar welzijn.   

 Onder meer via deskundigheidsbevordering en themagerichte 

inzet van Maastricht Doet voor vrijwilligersorganisaties.  

 Opdracht JGZ herijken in relatie tot inrichten toegang en 

ontwikkeling van netwerken  

  De Jeugdartsen en Jeugdverpleegkundigen zijn sleutelfiguren 

in de preventie van Jeugdhulp, omdat ze meer dan 95% van 

de kinderen zien. Zowel met school, huisarts als 

zorgaanbieders moet de betekenis van die rol voor de nieuwe 

taken verder worden ingevuld en uitgewerkt. 

 Ontwikkelen nieuw regionaal en locaal beleid Publieke 

gezondheid voor de periode 2016 t/m 2019 gericht op een 

integraal beleidskader Sociaal. (aansluiting bij de regionale 

Toekomstagenda) 

 Uitwerken Convenant VGZ-Maastricht-Heuvelland teneinde 

vorm te geven aan de afstemming met de zorgverzekeraar op 

de raakvlakken van elkaars verantwoordelijkheid.  

 Bijvoorbeeld op het vlak van de wijkverpleegkundige. 

 Samen met partners verder ontwikkelen van innovatieve 

ideeën mbt verminderen van de zorgkosten in brede zin 

(Alliantie/Manifest Santé) Voorbeeld: Centraal Coördinerend 

Centrum verwijzing, opname en ontslag. 

 
 

  

Ondersteuning bij opvoeden en opgroeien  

Beoogde prestaties 2016 Realisatie 2016 

 Bereikbaar maken van informatie over opvoeden en opgroeien  
 Opstellen en uitvoeren communicatieplan CJG 043 met de 

 andere gemeenten uit het Heuvelland. 

 Samen met Peuterspeelzalen, Kinderopvang en 
Jeugdgezondheidszorg bevorderen van competent 
ouderschap (zoals voorlichting en training in opvoedmethodiek 
Triple P).  

 Organiseren van gezamenlijke Agenda met ketenpartners en 
passend onderwijs om netwerk rond jeugdige te verbinden en 
integrale aanpak te versterken (aansluiten bij Lokale en 
Regionale Educatieve Agenda (LEA/REA).  

 Investeren in deskundigheidsbevordering van groepsleiding en 
in de pilot voor de onderbouw van het onderwijs op het gebied 
van taalontwikkeling (VVE en logopedie) en 
ouderbetrokkenheid.  

  “het erbij halen” van kennis van anderen waar nodig 
eenvoudiger te maken en de basisvoorziening geschikt te 
maken als werkplaats (stimuleren van de inzet van de 
consulturen van specialisten aan de voorkant: op school, 
kinderdagverblijf of club).  

 Het onderzoeken van mogelijkheden om de effectiviteit van 
online tools te versterken via een onderzoek naar de 
combinatie van die instrumenten met een persoonlijke aanpak, 
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het zogenaamde “blended werken”, (een mix van face-to-face-
contact en online hulp) 

 Stapsgewijs versterken van oplossingsgericht werken van 
team Jeugd en ketenpartners.  

 Het stimuleren van de samenhang tussen de verschillende 
toegangen (Jeugd, participatie en Wmo) door werkwijze, 
verordening, regelingen op elkaar af te stemmen en in te 
zetten op gezamenlijk gebruik instrumenten en indicatoren.  

 VVE-project "kijken naar je kind" (samen met ouders kijken 

achter naar hun kind achter een screenwand) 
 

 

 

  

Vraagnummer 5/6-23 

Fractie GroenLinks 

Vraag Hoe betrekken we vluchtelingen zsm in de samenleving (leg link met actieplan 

Amsterdam)  

Antwoord Het AZC speelt een belangrijke rol in het betrekken van vluchtelingen bij de 

Maastrichtse maatschappij. Dat doen zij met uiteenlopende partijen. Niet alleen 

professionele partijen zoals onderwijs en partijen op het terrein van zorg maar zeker 

ook met allerlei vrijwilligersorganisaties. Samen met de gemeente hebben ze daarvoor 

een vrijwilligerspunt opgezet. Dit punt kent een vertegenwoordiging uit het AZC en een 

gemeenteambtenaar die hierin intensief samenwerken. Om dit initiatief te versterken 

hebben we in gezamenlijkheid zelfs dit jaar een Europese subsidie aangevraagd. 

Helaas zijn we hier niet voor in aanmerking gekomen. Dit houdt in dat we het op de 

huidige schaal moeten voortzetten. Inmiddels heeft de intensieve samenwerking geleid 

tot steeds meer partners die zich aansluiten zoals het United World College en een 

aantal studenten organisaties.  

Omdat we deze taak willen intensiveren is een ambtenaar voor drie dagen in de week 

vrijgemaakt om hierin een centrale rol te spelen. Het gaat immers niet alleen om de 

opvang in het AZC maar inmiddels ook om de noodopvang en de opvang daarbuiten. 

Dat vraagt om de nodige coördinatie en samenwerking tussen de uiteenlopende 

partners. Amsterdam noemt dit een taskforce. Echter het principe van de werkwijze is 

vergelijkbaar. Op dit moment is dit voor de huidige groepsgrote voldoende. 

 

PROGRAMMA 7: SPORT EN RECREATIE 

  

Vraagnummer 8-11 

Fractie SP 

Vraag Vaak ligt er in de maastrichtse speeltuinen hondenpoep in het gras, vogelpoep op 
de glijbaan en andere speeltoestellen of zijn deze nat door de regen. 
Speeltoestellen zijn nogal eens kapot. Ook zijn er nergens in Maastricht 
speeltoestellen voor kinderen onder 2 jaar. En vaak zit er zand onder, de kans is 
groot dat kinderen onder 2 jaar zand in ogen krijgen.  

 Hoe vaak worden speeltoestellen schoongehouden? 

 Door wie worden deze onderhouden? 

 Voor welk budget worden deze onderhouden? 

 Hoe vaak worden speeltoestellen gecheckt op gebreken? 
 Waar bevinden zich speeltoestellen die geschikt zijn voor kinderen onder 2 

jaar?  

Antwoord Hoe vaak worden speeltoestellen schoongehouden? 

Maandelijks worden de speeltoestellen schoongehouden en onderhouden door 

technisch medewerkers Maastricht Sport. Daarnaast wordt voor het uitvoeren van 

complexer onderhoud gebruik gemaakt van een externe aannemer. Maastricht 

Sport is recent gestart met de pilot Werkelijk Meedoen waarbij cliënten van 6 

zorginstellingen in samenwerking met Maastricht Sport arbeidsmatige dagbesteding 

verrichten. Een onderdeel binnen deze pilot is dat de clienten ook onder begeleiding 
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zorg dragen voor bepaalde mate van onderhoud en schoonmaak voor het gehele 

areaal aan Sport- en Speelvoorzieningen binnen de gemeente Maastricht. Dit alles 

in het kader van maatschappelijke participatie. 

 Door wie worden deze onderhouden? 

Zie bovenstaand antwoord 

Voor welk budget worden deze onderhouden?         

Begroting 2015 €360.873.  

Hoe vaak worden speeltoestellen gecheckt op gebreken? 

Maandelijks door inzet van technisch medewerkers van Maastricht Sport. Daarnaast 

vindt er een jaarlijkse wettelijk verplichte inspectie plaats door een gespecialiseerde 

firma. Deze firma voert tevens per jaar drie controlerondes uit met betrekking tot 

veiligheid en algehele staat van de sport en speeltoestellen.  

Waar bevinden zich speeltoestellen die geschikt zijn voor kinderen onder 2 

jaar?  

Deze toestellen bevinden zich door de gehele stad. Onderstaand overzicht geeft 

alle Speellocaties die geschikt zijn voor kinderen van 0 tot 6 jaar weer.  
* Aldenhofpark ( Speelterrein ) 

* Kempland (Speelterrein ) 

* Jekerstraat (Speel/Sportterrein ) 

* Calvariestraat ( Speelterrein ) 

* Charles Voscour 

* Misericordeplein 

* Sint Teunisstraat (sportterrein) 

* Ant. Bieleveldstraat (Speelterrein ) 

* Cociersstraat (Speelterrein ) 

* Turrennestraat (Speelterrein ) 

* Bourgogneplein ( Sportterrein ) 

* Bellefroidlunet ( Speelterrein ) 

* Sint Willibrordusstraat (Speelterrein ) 

* Ayvalaan ( Speelterrein ) 

* Mergelweg // Laan van Brunswijk ( Speelterrein ) 

* Champs Elyseeweg ( Speelterrein ) 

* Sint Theresiaplein ( Speelterrein ) 

* Athosplein / Gascognelaan ( Sportterrein ) 

* Veulenerbank ( Speelterrein ) 

* Veulenerbank achter huisnr. 4 ( Speelterrein ) 

* A. Vcan Elenstraat ( Speelterrein ) 

* F. Olterdissenstraat ( Speel/sportterrein ) 

* Mariabastion ( Speelterrein ) 

* Orleansplein ( Speelterrein ) 

* Fred. Bastionstraat (Speelterrein ) 

* Bataviaplantsoen ( Speelterrein ) 

* Begoniastraat ( Speelterrein ) 

* Borgesiusplantsoen ( Speelterrein ) 

* A. Van Trichtweg ( Speelterrein ) 

* Volksplein 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* BS St Michael Anjeliersenstraat ( Speel- en sportterren ) 

* Voldersdreef ( Speelterrein ) 

* Kennedyschool Keurmeestersdreef 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Ooftmengersdreef ( Speelterrein ) 

* Kroesmeestersdreef ( Speelterrein ) 

* Ebenistendreef / Touwslagersdreef ( Speelterrein ) 

* Hultersdreef 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Wolkammersdreef //Tinnegietersdreef ( Speelterrein ) 

* Beeldsnijdersdreef 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Keurmeestersplein ( Sportterrein ) 

* Klokbekerstraat ( Speelterrein ) 

* Amfoorstraat ( Speelterrein ) 



 

18 

 

* Opalinestraat ( Speelterrein ) 

* Majolicastraat ( Sportterrein ) 

* Amfoorstraat / Kollefitstraat ( Speelterrein ) 

* Potterieplein 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Roemerstraat ( Speelterrein ) 

* Cleenbejach ( Speelterrein ) 

* Courtoisstraat // Bavestraat (Speelterrein ) 

* Grimbeertstraat 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Sproetenpad ( Speelterrein ) 

* Forcadentstraat ( Speelterrein ) 

* Bunderruwe ( Speelterrein ) 

* P. Huyssenslaan ( Speelterrein ) 

* Menuetstraat / Koraalstraat (Speelterrein ) 

* Het Mozaiek ( Prestantstraat ) ( Speelterrein ) 

* Bazuinstraat 2x (Speelterrein ) 

* Papyrussingel // Raffineursdonk (Speelterrein ) 

* Symfoniesingel 117 / „t Symphonieke ( Speelterrein ) 

* Atlasdonk ( Speelterrein ) 

* Kozakkenweg / Wanstraat ( Speelterrein ) 

* Vendelplein 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Florijnruwe ( Speelterrein ) 

* Wijsdomruwe ( Sportterrein ) 

* Recessenplein ( Speelterrein ) 

* Dukaatplein ( Speelterrein ) 

* Ponjaardruwe Markusschool ( Sportterrein ) 

* Keilruwe ( Speelterrein ) 

* MFA School ( Schildruwe ) ( Speelterrein ) 

* Beugelruwe ( Speelterrein ) 

* Kaatsruwe ( Speelterrein )  

* Klosruwe ( Speelterrein ) 

* Krulbolruwe ( Speelterrein ) 

* Negenputruwe1-5 ( Speelterrein ) 

* Bunderruwe // Vennepark ( Speel- en sportterrein ) 

* Koninksemstraat ( Speelterrein ) 

* Veldtwezeltstraat ( Speelterrein ) 

* Hazendansplein ( Speelterrein / Job ) 

* Palatijnhof ( Speelterrein ) 

* Cupidohof Romeinse Baan ( Speelterrein ) 

* Tellushof Jupiterhof ( Speelterrein ) 

* Plutohof / Trichterbaan ( Speelterrein ) 

* Cyclopenhof ( Speelterrein ) 

* Romulushof ( Speelterrein ) 

* Pliniushof Vergilliushof ( Speelterrein ) 

* Cassiushof ( Speelterrein ) 

* Centaurenhof ( Speelterrein ) 

* Vulcanushof Pomonahof ( Speelterrein ) 

* Marsanahof ( Sportterrein ) 

* Nimrodestraat ( Speelterrein ) 

* Jachthoornstraat / Meutestraat ( Speelterrein ) 

* Weidmanstraat ( Speelterrein ) 

* Oranjeplein 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Old Hickoryplein ( Speelterrein ) 

* Overste Senecalplein ( Speelterrein ) 

* Prof Pieter Willemsstraat ( Speelterrein ) 

* Aalm. Verheggenplein ( Speelterrein ) 

* Paus Leo XIII-plein ( Speelterrein ) 

* Aalm. Roumenplein ( Speelterrein ) 

* Mgr. Poelsplein 2x ( Speel- en sportterrein ) 
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* Burg van Oppenstraat ( Speelterrein ) 

* Friezenplein 2x ( Speel -en sportterrein ) 

* Albertusstraat / Terblijterweg ( Sportterrein ) 

* Habsburgerplein ( Speelterrein ) 

* Aartshertogenstraat 2x ( Speel -en sportterrein ) 

* Edisonstraat / Ampereplantsoen 4x (Speelterrein en Jeu de Boulle ) 

* Burg. Pijlstraat / Burg. Wijnandstraat 2x ( Speelterrein ) 

* Karolingenstraat ( Speelterrein ) 

* Burgemeestersplein ( Speelterrein ) 

* Burg. van Oppenstraat / Burg. Pijlstraat ( Speelterrein ) 

* Kasteel Oostplein ( Speelterrein ) 

* Miradorplein ( Speelterrein ) 

* Jerichoplein 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* BS "Het Spoor" Askalonstraat ( Speel- en sportterrein ) 

* Judeaweg Kinderboerderij ( Speelterrein ) 

* Dr. Willemstraat ( Speelterrein ) 

* 5e Mei/13 Septemberplein ( Speelterrein ) 

* Padualaan ( Speelterrein ) 

* Maartveld 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Prins Mauritslaan ( Speelterrein ) 

* Molenweg ( Speelterrein ) 

* Dennenhoven ( Speelterrein ) 

* Doornhoeve ( Speelterrein ) 

* Iepenhoven ( Speelterrein ) 

*Jan Petersschool ( Jan Petersstraat ) ( Speelterrein ) 

* Roggehegge ( Speelterrein ) 

* Appelhegge 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Heukelplein ( Speelterrein ) 

* Discusworp 2x ( Speelterrein ) 

* Woonwagencentrum Geusselt ( Speelterrein ) 

* Hertog van Brabantlaan ( Speelterrein ) 

* Bovenstraat Middenstraat ( Sportterrein ) 

* Ireneweg ( Speelterrein ) 

* 'Geneinde / Putsteeg ( Speelterrein ) 

* Op de Bos ( Speelterrein ) 

* Praaglaan 2x ( Speelterrein ) 

* Bolerikplein ( Speelterrein ) 

* Gronsvelderweg / Molensingel ( Sportterrein ) 

* Lunariabeemd ( Speelterrein ) 

* Venkelbeemd ( Speelterrein ) 

* Schorsmolen ( Vinkenslag ) ( Speelterrein ) 

* Atropabeemd ( Speelterrein ) 

* Hubert van Doornelaan ( Speelterrein ) 

* 7 Januaristraat 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Niels Bohrstraat, Marcus Tellerstraat 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Breemakkergaard 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Keersboomgaard 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Atoomstraat 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Sint Servatiusweg ( Speelterrein ) 

* Godefridus Van Heerstraat ( Speelterrein ) 

* Henricus van Heerstraat ( Sportterrein ) 

* Brusborg / Rijksweg 3x ( Speel- en sportterrein ) 

* Geyaartsborg ( Speelterrein ) 

* Moselborg ( Speelterrein ) 

* Welsdaal 29 (Speelterrein ) 

* Reyershaag (Speelterrein ) 

* Trappendaal 2x ( Speel- en sportterrein ) 

* Camphaag (Speelterrein ) 
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* Manshaag (Speelterrein ) 

* Holdaal (Speelterrein ) 

* Reyckenborg / Notenborg (Speelterrein ) 

* Smissenhaag ( Speelterrein ) 

* Maastrichterweg ( Speelterrein ) 

* Bunderbosch ( Speelterrein ) 

* Onderste Bosch ( Speelterrein ) 

* Bovenste Bosch ( Speelterrein ) 

 

 

PROGRAMMA 8: KUNST EN CULTUUR 

  

Vraagnummer 8-5 

Fractie GroenLinks 

Vraag De cijfers op blz 97: 
a. De begroting 2014 en rekening 2014 wijken sterk van elkaar af: de 
apparaatskosten 6 ton lager, de lasten in totaal 2,5 miljoen lager en de baten 9 ton 
lager; het resultaat uiteindelijk 822k lager; 
b. Waarom is dat voordeel niet ten goede gekomen aan de kunstsector die we in 
2015 moesten korten? 
c. Waarom is de begroting 2015 anders dan in de begroting 2015 verleden jaar 
werd gepresenteerd: vorig jaar werden 30.111 aan lasten verwacht en nu 29.214; 
de baten waren 6837 en zijn nu 7050. Kunt u deze wijzigingen toelichten?  
d. Kunt u een toelichting geven op de apparaatskosten: deze zijn 69% van de totale 
lasten. Is te verantwoorden op welke wijze dit budget ten goede komt aan de kunst 
en cultuursector? 

Antwoord  a. Voor een verschillenanalyse tussen begroting 2014 en rekening 2014 verwijzen 
 wij naar jaarrekening 2014. 
b. Idem a.  
c. In de vergelijking is het geraamd resultaat de relevante vergelijkingsgrond.  Dit 

verschil wordt verklaard door technische aanpassingen in doorbelastingen en 
de overheveling van KIOR-gelden (kunst in de openbare ruimte). 

d. Apparaatskosten € 20.159.000 betreffen: 
 -beleid € 676.000 
 -cultuurparticipatie € 119.000 
 -theater € 6.573.000 
 -NHM € 816.000 
 -CC € 5.094.000 
  -Kumulus € 6.881.000 

  

Vraagnummer 8-11 

Fractie VVD 

Vraag Stavaza podia voor amateurkunsten (MECC en gebouw M); (1)gebruik auditorium 
en (2)wat gebeurt er als gebouw M wegvalt? 

Antwoord Ad 1: De gezelschappen die tot op heden gebruik hebben gemaakt van het 

auditorium: 

- ARKA Symfonie orkest  

- Basisschool Sint Oda;  

- Drumband Sint Servatius;  

- Up With People;  

- Stichting Amikejo;  

- Harmonie Kunst door Oefening 

- Fanfare Sint Cornelius 

Momenteel loopt een evaluatie en op grond daarvan zal worden bezien of en hoe 

een vervolg wordt gegeven aan de regeling. 
 
Ad 2: Vanuit tout Maastricht zal aandacht blijven voor het bieden van podia voor de 
amateurkunsten ook als gebouw M op Tapijn wegvalt.  
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PROGRAMMA 9: ONDERWIJS 

  

Vraagnummer 9-9 

Fractie VVD 

Vraag Wanneer komen IKC‟s en harmonisatie peuterspeelzaalwerk in de raad? 

Antwoord In de raadsplanning staan beiden opgenomen voor 15 december. Insteek is: 
stavaza en toelichting op proces tot heden alsmede vervolgproces 

 

PROGRAMMA 10: STADSONTWIKKELING 

  

Vraagnummer 10-20 

Fractie LPM 

Vraag Wat is de uitslag van de tender van city centrum en wanneer wordt city centrum 
eindelijk verkocht? Blijft de maatschappelijke bestemming erop rusten ook blokeert 
deze bestemming de verkoop? 

Antwoord Uitslag van de tender is nog niet bekend, die loopt momenteel. Thans dienen 
geselecteerde partijen in het kader van de gunningsfase hun definitieve plannen in 
te dienen. Gunning wordt verwacht omstreeks medio februari 2016. De uiteindelijke 
besluitvorming omtrent de bestemming is afhankelijk van het te gunnen plan. 

 

PROGRAMMA 11: WONEN 

  

Vraagnummer 11-2 

Fractie GroenLinks 

Vraag Ook bij programma 11  
a. is er een verschil tussen begroting 2014 en de rekening 2014: graag een 
 toelichting 
b. Er is ook een verschil in baten 2015 van 39 naar 94k/ Graag toelichten 

Antwoord a. Voor de verschillenanalyse tussen begroting 2014 en rekening 2014  verwijzen 
 wij naar jaarrekening 2014.  
b. Dit betreft een incidentele onttrekking van 55.000 euro aan de voorziening ISV. 

  

Vraagnummer 11-3 

Fractie D66 

Vraag Blz. 124 (lasten en baten): Waardoor wordt de daling van de lasten in de periode 
2016 – 2019 door veroorzaakt? 

Antwoord Zie 11.2b 

 

PROGRAMMA 12: VERKEER EN MOBILITEIT 

  

Vraagnummer 12-6 

Fractie GroenLinks 

Vraag Ook bij programma 12 is er een afwijking van de begroting 2015 t.o.v. de begroting 
die gepresenteerd is in 2014. Het resultaat is nu 5.067 tov 3.432 destijds. Dat lijkt 
me een enorm verschil. Kunt u aangeven op welke wijze dit verschil is genoemd 
naar de raad? Het is toch niet gebruikelijk de begroting tussentijds aan te passen? 
Of heb ik iets gemist. 

Antwoord Dit verschil betreft de technische vertaling van de aanpassingen in het 
mobiliteitsfonds zoals deze bij de MvA kaderbrief met u zijn gedeeld. 

  

Vraagnummer 12-18 

Fractie SPM 

Vraag Wanneer komt er meer informatie over SLIM parkeren? 

Antwoord Dit project is onderdeel van Beter Benutten Maastricht Bereikbaar (BBMB). 
Over de stand van zaken van 'slim parkeren' kan worden gerapporteerd in 
November - december. 
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Vraagnummer 12-19 

Fractie PVM 

Vraag Garantie buslijn P&R Noord naar binnenstad. 

Antwoord De P&R naar de binnenstad rijdt ook in 2016 (tot einde concessie Veolia, 
december). Dit is mede mogelijk gemaakt door financiering vanuit het programma 
BBMB. Of, en op welke wijze de P&R daarna wordt gecontinueerd hangt mede af 
van het aanbod van de nieuwe vervoerder Arriva. Op dit moment heeft Arriva hier 
nog geen duidelijkheid over gegeven. Dit hangt mede samen met de nog lopende 
procedure irt de toekenning van de concessie door de Provincie Limburg aan Arriva. 

  

Vraagnummer 12-20 

Fractie  

Vraag Stand van zaken feitelijk aantal parkeerplaatsen binnen de singels in relatie tot 
afspraken daarover. 

Antwoord Het feitelijk aantal parkeerplaatsen in de binnenstad ligt op dit moment rond de 
7.100. De parkeerbalans is dynamisch omdat in de afgelopen jaren diverse mutaties 
hebben plaatsgevonden, waaronder de uitbreiding P&R parallelweg, maar ook 
onttrekkingen (Wyck, Brusselsestraat). De parkeerbalans is en blijft daarom in 
ontwikkeling. 

 

PROGRAMMA 13: BEHEER OPENBARE RUIMTE 

  

Vraagnummer 13-4 

Fractie SPM 

Vraag Wanneer is de memo beschikbaar over het sturingsinstrument beheer en 
onderhoud  (IBOR)? 

Antwoord Volgt 

 

PROGRAMMA 14: NATUUR, MILIEU EN AFVAL 

  

Vraagnummer 14-6 

Fractie GroenLinks 

Vraag pag 142 leefbaarheid stank: Rubber resources is verhuist naar Beatrixhaven en zou 
daar wezenlijk modernere (en betere) techniek inzetten die de stankoverlast zou 
minimaliseren. Wat zijn de ervaringen en resultaten tot nu toe op de nieuwe locatie? 

Antwoord In de opstartfase van het bedrijf waren er veel klachten over stank (13 in 2014).In 
2015 hebben we tot nu toe nog maar 1 klacht ontvangen. 
Dat wil echter nog niet zeggen dat alles is opgelost: het bedrijf moet nog een extra 
inspanning doen om te voldoen aan de normen voor luchtemissies.  
De toezichthouder milieu (de Regionale Uitvoeringsdienst) volgt dit nauwlettend en 
zal als dat nodig is handhavend optreden.  

 

PROGRAMMA 15: ALGEMENE INKOMSTEN EN UITGAVEN 

  

Vraagnummer 15-2 

Fractie VVD 

Vraag Is apart beslispunt inzake interne rekenrente noodzakelijk? 

Antwoord Bij de interimcontrole en jaarrekeningcontrole 2014 heeft de accountant aanbevolen 
de rekenrente te verlagen. In de reactie van het college op de overgenomen 
aanbevelingen door de commissie B+V is aangegeven dat dit bij begroting 2016 zal 
worden gedaan. Een apart punt is daarom niet nodig. In de begroting is dit 
toegelicht in de paragraaf rente 3.2.3 en de paragraaf Financiering activa en 
omslagrente 4.4.6. 

Vraagnummer 15-3 

Fractie  

Vraag Inningskosten vs opbrengst honden- en reclamebelasting 

Antwoord Volgt 

Vraagnummer 15-4 
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Fractie SPM 

Vraag Gemeentelijke belastingen: abonnement op raadsstukken kan eenvoudiger in 
digitale periode? 

Antwoord Het voorbeeld van het (papieren) abonnement betreft onderstaand artikel uit de 

tarieventabel bij de verordening burgergerichte diensten 2016. Dit artikel is door de 

gewijzigde wetgeving op bekendmaking overbodig geworden, die is vanaf 1 januari 

2014 namelijk digitaal. Bovendien is er geen vraag meer naar. De opmerking is dus 

terecht en dit artikel zal daarom bij de eerstvolgende wijziging geschrapt worden. 

 

Op dit moment zijn geen andere zaken bekend die aangepast zouden moeten 

worden. Uiteraard zullen we de verordeningen en tarieventabellen jaarlijks blijven 

evalueren en actualiseren. Enerzijds op basis van wetgeving en (eigen) regelgeving, 

anderzijds op basis van de wensen van burgers en in het kader van deregulering.  

 
 

  2015 2016 

1.3 Voor door het college van burgemeester en 

wethouders aan de Raad te zenden stukken, voor 

zover deze bestemd zijn om in openbare 

vergadering te worden behandeld, de bijlage 

daaronder niet inbegrepen:   

 a. Voor een postabonnement, per kalenderjaar 218,08 220,25 

 b. Voor losse exemplaren, per geheel of 

gedeeltelijke bladzijde 0,50 0,50 

1.3.1 Voor een postabonnement op de openbare 

besluitenlijst van het college van burgemeester en 

wethouders 191,76 193,70 

1.3.2 Voor door het college van burgemeester en 

wethouders aan een raadscommissie te zenden 

stukken, voor zover deze bestemd zijn om in 

openbare vergadering te worden behandeld, 

bestemmingsplannen daaronder niet inbegrepen:   

 a. Voor een postabonnement, per kalenderjaar 62,33 62,95 

 b. Voor losse exemplaren, per geheel of 

gedeeltelijke bladzijde 0,50 0,50 

 

BIJLAGEN 

  

Vraagnummer B4 

Fractie LPM 

Vraag Kunnen we de volledige lijst subsidie krijgen, zoals we altijd bij de begroting krijgen? 

Antwoord volgt 

 




